



SEAVIEW COFFEE HOUSE & RESTAURANT

More than just a hotel

We are the preferred hotel for both luxury and business travelers who are looking for an authentic experience, which meets local culture

أكثر من مجرد فندق

نحن الفندق لكل من المسافرين بغرض الترفيه و الأعمال الذين يبحثون عن تجربة اصلية، و التي تجتمع مع الثقافة المحلية



About us

Sea view hotel is strategically located in middle beach. Offering luxurious modern rooms and suites, with an ambience decorated for comfort. making each stay unforgettable, for you and your family. We are the hotel of choice for both the luxury and business travelers searching for an authentic experience, Which meets with the local culture.

More than just a vacation spot!

معلومات عنا

يتمتع فندق منظر البحر بموقع استراتيجي على الشاطئ مباشرة. و يقدم غرفا و أجنحة عصرية فاخرة، مع أجواء مهيئة لراحتك لجعل إقامة لا تنسى بالنسبة لك و لعائلتك.

نحن الفندق المفضل لكل من المسافرين بغرض الترفيه و الأعمال الذين يبحثون عن تجربة أصلية، و التى تجتمع مع الثقافة المحلية.



service

- View overlooking red sea
- WIF
- Airport Transport
- · Laundry service
- Room service

خدمات

- أطلالة على البحر الاحمر
 - وای فای
 - خُدمات نقل المطار
 - خدمة غسيل الملابس
 - خدمة غرف

Restaurants

SEA VIEW & GHRUB is where great food, meets quality service, with a variety of delicious and variable dishes of food that meet your needs and the needs of your family. All our ingredients are fresh, providing signature dishes that ignite those taste buds, leaving you asking for more!

Coffee house

SEA VIEW COFFEE HOUSE We offer the best taste of coffee in Aqaba, and not only the coffee we offer. We offer various sweets and drinks. We provide you with the best experience to complete your work or study in the cafe.

المطاعم

SEA VIEW & GHRUB هو المكان الذي يلتقي فيه الطعام الرائع مع الخدمة عالية الجودة، مع مجموعة متنوعة من الأطباق اللذيذة والمتنوعة من الطعام التي تلبي احتياجاتك واحتياجات عائلتك. جميع مكوناتنا طازجة، ونقدم أطباقًا مميزة تبهر حاسة التذوق لديك، وتجعلك تطلب المزيد!

کافی هاوس

مقهى مطل على البحر، نحن نقدم أفضل مذاق قهوة في العقبة، وليس فقط القهوة التي نقدمها. نقدم مختلف أنواع الحلويات والمشروبات. نحن نقدم لك أفضل تجربة لإكمال عملك أو دراستك في المقهى.



Adaptor



In case your electrical equipment plugs do not fit into our wall sockets, as they are of different shape or size, then you are in need for an adaptor. Please contact the reception(2460).

في حالة ان القابس الكهربائية الخاص بجهازك الكهربائي لا يلائم المقبس الموجود في الحائط، فأنت في حاجة إلى محول. يرجى الاتصال بقسم الاستقبال(2460).

Money clipper



All rooms have a safe to store your valuables, the hotel is not responsible for loss of any your valuables outside the safe box.

جميع الغرف مزودة بخزنة لحفظ اشياءك الثمينة، فقدان اي من الامور الثمينة لديك خارج الخزنة لا يتحمل الفندق المسؤولية.

Air Conditioning



All rooms and public areas are fully air-conditioned. To adjust your room temperature, simply use your panel control. Set the temperature to the desired degree, then select high, medium or low to control the fan speed.

جميع الغرف و الاماكن العامة في الفندق مكيفة بالكامل، لتعديل درجة الحرارة في الغرفة الخاصة بك، يوجد لوحة تحكم موجودة في غرفتك لتحكم بدرجة الحرارة و اختيار سرعة المروحة.

Baby cot and Extra bed



Secure your baby in his own bed. To receive a baby cot or extra bed, please contact the reception(2460).

لتأمين طفلك في سريره الخاص، يرجى <mark>طلب سرير</mark> اطفال من قسم الاستقبال(2460). لطلب سرير اضافى <mark>ايضا</mark>.

Airport



King Hussein international airport is situated 15 Km away. it Takes 15 minutes driving to reach the airport. if you are flying internationally, you need to be in the airport at least two hours prior to the off time.

يبعد مطار الملك حسين 15 كم و يستغرق مدة 15 دقيقة للوصول الى المطار، اذا كنت تسافر دوليا فأنت بالحاجة لأن تكون متواجدا في المطار قبل ساعتين من موعد الرحلة.



Bank & Money exchange



The bank is located in city center 100 meters far from the hotel. for more information, please contact the reception(2460).

يبعد اقرب بنك ومحل الصرافة على بعد100 متر من الفندق، للمزيد من المعلومات يرجى الأتصال على قسم الاستقبال(2460).

Check-in & Check-out time



Check-out time is 12:00 p.m. and Check-in time is 3:00 p.m. if you request to have a late departure, please contact the reception (2460).

موعد الخروج من الغرف الساعة 12 ظهرا و موعد دخول الغرف الساعة 3 عصرا، اذا كنت تريد طلب خروج متأخر يرجى الاتصال على الاستقبال(2460).

Credit Cards



We accept Visa, and Master card

ندعم بطاقات Visa و Master card.

٩

Diving, beach entry and water sports

We deal with Berenice beach club please call the reception (2460) for further information and bookings.

لتجربة الغوص في البحر الاحمر او استخدام ِ الشاطئ الخاص بنادي برانيس يرجى الاتصال على قسم الاستقبال(2460).

Do not disturb



For your comfort and if you need not to be disturbed, please place the (Do not disturb) - sign on the outside door knob. you may also call the operator to ask not to be disturbed by telephone calls.

لراحتك، يمكنك تعليق علامة (الرجاء عدم الازعاج) على بابا الغرفة و يمكنك ايضا الاتصال على الاستقبال(2460) لاخبارهم بعدم تحويل المكالمات.

House keeping

Room cleaning service starts from 12p.m until 12:30a.m For all housekeeping services, please contact the reception (2460).

تبدأ خدمة تنظيف الغرف من الساعة 12 ظهرا الى الساعة 12:30 بعد منتصف الليل، لخدمات تنظيف الغرف، الرجاء الاتصال على الاستقبال(2460).



Dry cleaning



Please fill out from available in the pocket of the laundry sac hanged in your closet. Place all the garments, which need to be dry-cleaned in the sac. Leave it on your bed and your room attendant will collect it For prices and time of delivery, please call reception (2460).

في حالة وجود ملابس تحتاج للغسيل او الكوي، يرجى وضعها في الكيس الخاص بخدمة المصبغة. للاسعار و اوقات التوصيل يرجى الاتصال بالاستقبال (2460).



lost and found

please call the reception(2460), Who will offer assistance in tracing your lost property in the hotel premises. Hotel will not be responsible for your room free of charge.

اذا كان هنالك اي مفقودات، يرجى طلب المساعدة من قسم الاستقبال(2460).



Wake-up calls

For wake-up call services, please contact the reception (2460).

لطلب خدمة الايقاظ، يرجى الاتصال على الاستقبال(2460).



Restaurants

Our main restaurant (SEA VIEW) is located in the ground floor where we serve buffet breakfast (7:30am - 10:30).

يقع مطعمنا الرئيسي (SEA VIEW) في الطابق الأرضي حيث نقدم بوفيه الإفطار (7:30 صباحًا - 10:30).



Photocopying service

Arrangements can be made through the reception (2460). Service is against charge.

اذا كنت تحتاج لطباعة او تصويلر شئن يمكنك الذهاب لقسم الاستقبال (2460) للمساعدة.



Iron and Iron board

Iron and Iron board is available free of charge upon request. Please call receptions (2460).

تتوفر المكوى و طاولة الكوي مجانا و حسب الطلب يرجى الاتصال على قسم الاستقبال(2460).





منیو منیو

	Pasta			باستا
	Penne arrabbiata Fettuccine alfredo	JOD4.25 JOD4.75	دأ4.25 دأ4.75	بيني اربياتا فوتتشيني
	Pizza			بيتزا
	Margherita Salami	JOD4.25 JOD4.65	دأ4.25 دأ4.65	مارجريتا سلامي
	Sandwiches			ساندويشات
	Fajita Beef burger	JOD3.50 JOD4.10	دأ3.50 دأ4.10	فهیتا برجر لحم
	Salads			سلطات
	Sea view salad Caesar salad	JOD4.75 JOD4.10	3.50أ 4.10أ	سلطةسي فيو سيزر سلط
	Fresh juice			عصائر طازجة
H	Orange Cuava	JOD2.50 JOD2.50	دأ2.50 دأ2.50	برتقال جوافة
	Mojito			موهيتوا
	Blue Peach	JOD3.00 JOD3.00	دأ3.00 دأ3.00	بلو خوخ
	Coffee			قهوة
555 D	Espresso Spanish latte	JOD1.95 JOD3.25	دأ1.95 دأ3.25	سبريسو سبانيش لاتيه
	Cold coffee			قهوة باردة
	Iced coffee latte	JOD2.70	دأ2.70	كافيه لاتيه باردة





	Soup			شوربة
	Seafood Mushroom soup	JOD5.50 JOD3.00	دأ5.50 دأ3.00	شُورْبة ثمار البحر شوربة فطر
	Appetizar			مقبلات
<u> </u>	Hummus Tomato stew	JOD2.40 JOD4.00	دأ2.40 دأ4.00	حمص قلاية بندورة
	Maindishes			أطباق رئيسية
	Pepper steak Seafood linguine	JOD15.50 JOD6.95	دأ15.50 ي دأ6.95	ستيك بالفلفل سي فود لينجوين
	Shirmp			جمبري
	Fried shrimp Grilld shrimp	JOD12.50 JOD12.50	دأ12.50 دأ12.50	جمبري مقلي جمبري مشوي

For more menu information, please scan the barcode

للمزيد من قائمة المنيو الرجاء مسح الباركود





Follow for more تابعنا للمزید





@SEAVIEW.CAFE

For comments and complaints, contact us via: للملاحظات أو الشكاوى التواصل عن طريق:

+962 799011211







We are so happy you are here. Let us know if you need anything.

نحن سعداء جدا لأنك هنا.

واسمحوا لنا أن نعرف إذا كنت بحاجة إلى أي شيء.